# Only highlighted yellow text to translate

### **Disclaimer**

'No children were harmed making this film' 'Reconstruction'

"لم يتعرض أي أطفال للأذى في صناعة هذا الفيلم" "أعادة تمثيل"

N.B. If the word 'dumping' does not translate well, please use the word 'abandoning'

# FLY-TIPPING 1 – Aka Illegal Waste Disposal

Dumping waste is dangerous and illegal Dispose of your waste responsibly

إلقاء النفايات هو أمر خطير ومخالف للقانون تخلص من النفايات بشكل مسؤول

### FLY-TIPPING 1 – Aka Illegal Waste Disposal

Dumping waste is dangerous and illegal Dispose of your waste responsibly

إلقاء النفايات هو أمر خطير ومخالف للقانون تخلص من النفايات بشكل مسؤول

## **DRAINS 1**

Anything washed down a drain ends up in our rivers and seas Dispose of your waste responsibly

كل ما يُلقى في المجاري يصل إلى الأنهار والبحار تخلص من النفايات بشكل مسؤول

#### **DRAINS 2**

Anything washed down a drain ends up in our rivers and seas Put your litter in a bin

> كل ما يُلقى في المجاري يصل إلى الأنهار والبحار ضع القمامة في صندوق القمامة

### **ENDANGERING WILDLIFE 1**

Litter causes injuries and death to animals Bin your litter and save wildlife

> تسبب القمامة الإصابات والموت للحيوانات ضع القمامة في صندوق القمامة وأنقذ الحياة البرية

# **ENDANGERING WILDLIFE 2**

Animals mistake our litter for food and shelter Bin your litter and save wildlife

تتناول الحيوانات القمامة عن طريق الخطأ باعتبارها طعاماً ومأوى ضع القمامة في صندوق القمامة وأنقذ الحياة البرية Love where you live Please don't litter

حب المكان الذي تعيش فيه الرجاء عدم إلقاء القمامة